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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 9. 12. 2019 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, 
Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, 
Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Omluveni: 

Hosté: 3 osoby dle prezenční listiny. 

Přítomno 15 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Mgr. Jana Horáková a MUDr. Jan Mejzlík, PhD 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, 
Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda 

Proti: nikdo 

Zdržel se: MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Robert Kamenický a 
Ladislav Mlateček. 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, 
Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Robert Kamenický. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
3. Předkupní právo obce podílového spoluvlastnictví 
4. Projednání žádostí ZŠ Býšť: 

a) dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť 
b) schválení přijetí finančního daru 
c) schválení investičního záměru ZŠ Býšť pro roky 2020 – 2021 
d) zapojení ZŠ Býšť do projektu ITI – únor 2020  

5. Ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2019 a odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2020 
6. Čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť v roce 2019 
7. Ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2019 a odpisový plán MŠ Býšť pro rok 2020 
8. Čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť v roce 2019 
9. Plán rozvoje obce Býšť pro období 2020 až 2023 
10. Střednědobý výhled rozpočtu obce Býšť 
11. Rozpočtové opatření č. VI /2019 (VI. změna rozpočtu 2019) 
12. Rozpočet obce Býšť pro rok 2020 včetně rozpočtů fondů obce 
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13. Odpisový plán obce Býšť pro rok 2020 
14. Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
15. Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o místním poplatku ze psů 
16. Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 o zrušení obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 o místním 
poplatku z ubytovací kapacity  
17. Schválení mimořádné odměny starostce obce 
18. Diskuze 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/12/2019 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 21. 10. 2019 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
obce námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období od září do listopadu 2019   

Z jednání rady obce ze dne 30. 9.2019 

Rada obce schválila smlouvu budoucí o zřízení věcného břemene – služebnosti a dohodu o umístění 
stavby „ Býšť, Bělečko p. č. 485/3-knn“ k pozemkům p. č. 36/2 a 711/1 v k. ú. Bělečko. 

Rada obce schválila reklamační řád o rozsahu a podmínkách odpovědnosti za reklamaci 
poskytovaných služeb v souvislosti se zajištěním odvádění odpadních vod kanalizací a o způsobu a 
místě jejich uplatnění včetně nároků vyplývajících z této odpovědnosti. 

Rada obce schválila záměr na sepsání nájemní smlouvy pro umístění technologií bezdrátového 
internetu, provozování a napojení kabelů v budově OÚ Býšť čp. 133 a DPS Hrachoviště čp. 17 a 
ukládá obecnímu úřadu uveřejnit záměr dle § 39 zákona o obcích. 

Rada obce jmenovala pro zadávací řízení veřejné zakázky malého rozsahu na stavební práce 
s názvem „Výsprava místní komunikace v Hoděšovicích“ hodnotící komisi ve složení: p. Karel Blažek, 
p. Roman Bezouška a p. Roman Pospíšil, náhradníci – pí Romana Petříková, p. Pavel Lanta, pí 
Vízková.  

Rada obce schválila cenu za zřízení věcného břemene pro oprávněnou fyzickou osobu za uložení 
inženýrské sítě do pozemku ve vlastnictví obce Býšť jako jednorázové vyrovnání ve výši 1000,-Kč. 

Z jednání rady obce ze dne 14. 10. 2019 

Rada obce schválila přidělení veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Výsprava místní 
komunikace v Hoděšovicích“ firmě EUROVIA CS, a.s., Hradec Králové, včetně smlouvy o dílo. 

Rada obce schválila dodatek č. 1 nájemní smlouvy č. 2/2015 ze dne 14. 7. 2015, kterým se upraví 
otevírací doba na zimní období tj. do 30. 3. 2020 

Rada obce uložila starostce obce vydat stanovisko pro stavbu rodinného domu na pozemku p. č. 
93/138 v k. ú. Hoděšovice s uvedením podmínek dle platného územního plánu obce Býšť: 

 - zpracovat územní studii, která bude řešit: 

 a) dopravní obslužnost (vyřešení přístupu za dodržení podmínek integrovaného 
systému záchranné služby) 

b) napojení na inženýrské sítě (voda, plyn, elektřina, veřejné osvětlení příp. 
veřejný rozhlas. 
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c) ochranné pásmo lesa 

Rada obce schválila smlouvu o budoucím dodatku č. 1 ke smlouvě o nájmu č. 1/2016 ze dne 15. 2. 
2016 s SK Býšť z.s., IČ 46494430, kterým se rozšíří předmět nájmu o budoucí stavbu na pozemku p. 
č. 89 v k. ú. Býšť  - Objekt šaten fotbalového hřiště Býšť 

Z jednání rady obce ze dne 21. 10. 2019 

Rada obce schválila finanční příspěvek ve výši 2000,-Kč na akci „Hoděšovický Vánoční turnaj 
v šachu“ pro rok 2020 a uložila starostce obce zařadit tuto částku do rozpočtu obce pro rok 2020. 

Rada obce schválila finanční příspěvek ve výši 10.000,-Kč pro rok 2020 Mysliveckému spolku Býšť na 
úhradu dopravy poznávacího zájezdu a uložila starostce obce zařadit tuto částku do rozpočtu obce 
pro rok 2020. 

Rada obce schválila smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-2010189/VB/1 Býšť, 
Bělečko p. č. 325/53 – nn,knn k pozemku ve vlastnictví obce Býšť p. č. 683 v k. ú. Bělečko s ČEZ 
Distribuce a.s., Děčín. 

Z jednání rady obce ze dne 4. 11. 2019 

Rada obce schválila dohodu mezi obcí Býšť a obcí Rokytno o zajištění provozování veřejného 
pohřebiště pro obec Rokytno na pohřebišti v obci Býšť s účinností od 1. 1. 2020. 

Rada obce schválila finanční příspěvky z rozpočtu obce Býšť na rok 2020 v tomto rozsahu: 
a) na akci – Čarodějnice v Hrachovišti – částka 2000,-Kč 
b) soutěž O jablko Býště – ČZS ZO Býšť – 10.000,-Kč  
c) soutěže stolního tenisu – 5.000,-Kč 
d) volejbalový turnaj smíšených družstev – 1.500,-Kč 
e) SK Býšť, z. s. – 120.000,- Kč 

Rada obce schválila smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě v rozsahu: 
a) č. 6/2019 - pí Marta Černá - p. p. č. 15/1, 15/1, 15/7, 15/8, 15/9 vše v k. ú. Hoděšovice 
b) č. 7/2019 – p. Roman Bezouška – p. p. č. 15/10 v k. ú. Hoděšovice 
c) č. 11/2019 – pí Danuše Jedličková – p. p. č. 83/2, 548/1 vše v k. ú. Hoděšovice 
d) č. 12/2019 – p, Vladimír Brandejs – p. p. č. 516/12, 485/4, 485/5, 227, st. p. č. 8 vše v k. 

ú. Hrachoviště u Býště 
e) č. 13/2019 – pí Rejfková – p. p. č. 516/4, 300, sp. p. č. 6 vše v k. ú. Hrachoviště u Býště. 

Z jednání rady obce ze dne 25. 11. 2019 

Rada obce schválila smlouvu o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi obcí Býšť a stávajícími 
vlastníky panující nemovitosti st. p. č. 29, zastavěná plocha a nádvoří, v k. ú. Hoděšovice. 

Rada obce schválila dodatek č. 4 ke Směrnici č. 1/2015 Rady obce Býšť, kterým se stanoví výše 
stočného pro rok 2020 v částce 29,09Kč vč. DPH za m3. 

Rada obce schválila smlouvu o převodu práv a povinností mezi Obcí Býšť a SK Býšť, z. s. ve věci 
stavby s názvem „Objekt šaten fotbalového hřiště Býšť“. 

Rada obce schválila finanční příspěvek ve výši 10.000,-Kč pro pořádání sportovních akcí 
v Hoděšovicích panu Vladimírovi Brandovi. Finanční příspěvek bude vyplacen proti účetním 
dokladům. 

Rada obce schválila jednorázový příspěvek v částce 2000,-Kč panu Patrikovi Černému na pořádání 
akce Mistrovství České republiky ve Footbagu v ZŠ Býšť dne 30. 11. 2019. 

Rada obce schvaluje rozpočet Základní školy Býšť pro rok 2020 včetně příspěvku od zřizovatele ve 
výši 2.300.000,-Kč 

Rada obce uložila obecnímu úřadu provést uveřejnění záměru změny pachtovaných pozemků p. č. 
1238/32 a 1220 vše v k. ú. Býšť s odkazem na smlouvu o zemědělském pachtu č. 1/2016 ze dne 21. 
11. 2016. 

Rada obce schválila  
 a) rozpočet Mateřské školy Býšť na rok 2020 včetně příspěvku od zřizovatele ve výši 
500.000,-Kč 

 b) střednědobý rozpočtový výhled na období 2021 - 2023. 
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Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava:  

p. Loskot – vznesl dotaz k přiznání příspěvku pro Myslivecký spolek, kam bude zájezd směřovat 

p. Pospíšil – zájezd se bude hodnotit až v březnu roku 2020 

p. Loskot – vznesl dotaz k příspěvku pro SK Býšť ve výši 120 tis. Kč. 

pí Petříková – jedná se o příspěvek na celoroční provoz sportovního klubu, na zvýšený nájem za 
tělocvičnu, zvýšení ceny energií a údržba nové plochy hřiště.  

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/12/2019 
 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Radomír Sovák, DiS 
Finanční výbor zasedal dne 21. 10. a 25. 11. 2019 s programem: 

-        Rozpočtové opatření č. V a VI/2019 
-        Rozpočtové opatření starostky č. 103/2019 
-        Kontrola plnění rozpočtu – výkaz FIN za 09 a 10 /2019 
-        Účetní závěrka 1-9/2019 
-        Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na r. 2021-2023 
-        Návrh rozpočtu na rok 2020 
-        Informace o stavu bankovních účtů 

b)  Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl MUDr. Jan Mejzlík, PhD. 

Kontrolní výbor zasedal ve dnech 21. 10. a 25. 11. 2019 a provedl kontrolu plnění 
usnesení: 
a) z jednání zastupitelstva obce ze dne 16. 9. a 21. 10. 2019   
b) z jednání rady obce ze dne 2. 9., 30. 9., 14. 10., 21. 10., a 4. 11. 2019  
V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/12/2019 
 

3. Předkupní právo obce – podílové spoluvlastnictví 

a) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje využít návrh LD Vysoké 
Chvojno na předkupní právo při prodeji chaty ev. č. 42 na pozemku v podílovém 
spoluvlastnictví měst a obcí p. č. 6956/46 v k. ú. Holice. Cena chaty je ve výši 470tis. Kč. 

Rozprava: nebyla 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje využít předkupní právo chaty ev. č.42 na 
pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí p. č. 6956/46 v k. ú. Holice. 

Hlasování: 
Pro:  Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/12/2019 
 

b) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje využít návrh LD Vysoké 
Chvojno s.r.o. na předkupní právo při prodeji chaty ev. č. 65 na pozemku v podílovém 
spoluvlastnictví obcí p. č. 4700/7 v k. ú. Holice. Cena chaty je ve výši 450tis. Kč. 

Rozprava: nebyla 
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 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje využít předkupní právo chaty ev. č. 65 na 
pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí p. č. 4700/7 v k. ú. Holice. 

Hlasování: 
Pro:  Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/12/2019 

 
4. Projednání žádostí ZŠ Býšť 

a) Dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť o 
dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť a to celkovou částkou ve výši 25.800,-Kč do 31. 12. 
2019, kdy z důvodu navýšení hodinové sazby zaměstnanců DDM Holice o 20,-Kč, kteří zajišťují 
výuku v tomto klubu, musela ZŠ respektovat dané navýšení. Za období leden až červen 2019 jde 
o částku 3600,-Kč a za období od září do prosince 2019 jde o částku 22200,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť a to 
celkovou částkou ve výši 25.800,-Kč do 31. 12. 2019. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/12/2019 
 
b) Schválení přijetí finančního daru 
Rada obce projednala a zastupitelstvu doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť o schválení přijetí 
finančního daru ve výši 20.000,-Kč na zlepšení kvality výuky na ZŠ Býšť.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí finančního daru ZŠ Býšť ve výši 20.000,-
Kč na zlepšení kvality výuky na základní škole. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/12/2019 
 

 c) Schválení investičního záměru ZŠ Býšť pro roky 2020 – 2021 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŚ Býšť o schválení 
investičního záměru školy na roky 2020 – 2021 v tomto rozsahu: 

- vybudování sociálního zařízení pavilonu II. stupně (cca 1,1 mil. Kč) 
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- zabezpečení I. stupně a revitalizace stávajícího zařízení (do částky 200 tis. Kč) 
- oprava střechy v celém objektu ZŠ – dezolátní stav, zatéká do učeben 
- oprava podlahy ve školní jídelně (cca 500 tis. Kč) 
- výměna stávajících plynových kotlů (stará budova a tělocvična) 
- vybudování odborných učeben – matematiky, přírodovědy, zeměpisu a informatiky 

Některé záměry školy přímo či nepřímo korespondují s plánem rozvoje obce Býšť pro roky 
2020 -2023. Rada obce doporučuje schválení s podmínkou nastavení priorit. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje investiční záměr ZŠ Býšť v souladu s plánem 
rozvoje obce pro období 2020 – 2023 s podmínkou nastavení priorit. 

Rozprava:  

p. Rozman – vznesl dotaz, zda je tam také počítáno s rekonstrukcí střech na škole 

pí Petříková – s rekonstrukcí střechy na ZŠ je počítáno v plánu rozvoje obce, 

toto potvrdil také p. Bezouška.  

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/12/2019 

 
 d) Zapojení ZŠ Býšť do projektu ITI – únor 2020  

Rada obce projednala a zastupitelstvu doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť o schválení 
zapojení školy do projektu ITI v únoru 2020. Zapojením do projektu by byla zrekonstruována 
učebna IT včetně pořízení hardwaru, softwaru a nového nábytku. Dále by se vyřešilo propojení 
všech elektrických zařízení v počítačové síti ZŠ. Celkové náklady se odhadují na částku 6 mil. Kč, 
kdy by spoluúčast obce byla 10 % s předfinancováním v plné výši. Rada obce schválení 
doporučuje podmínit získáním finančních prostředků z projektu ITI. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje připojení ZŠ Býšť do projektu ITI – únor 2020 za 
podmínky získání finančních prostředků z projektu ITI 

Rozprava: 

p. Loskot – kdy bude realizace projektu 

pí Petříková – do konce roku 2020 

p. Mejzlík – vznesl dotaz na licence pro ZŠ a jejich cenu 

pí Petříková – budou využívat stávající softwary 

pí Horáková – škola se snaží používat softwary veřejně dostupné, aby je děti mohly používat i 
z domova 

p. Loskot – vznesl dotaz, zda má obec alokovanou částku v rozpočtu ve výši 600 tis. Kč. 

p. Sovák – ne, v případě přiznání dotace na projekt bude částka uvolněna rozpočtovým 
opatřením 

pí Petříková – vysvětlila blíže situaci kolem tvorby rozpočtu a alokací pro projekt zapojení školy 
do ITI 

p. Loskot – komu bude žádost o podporu předložena ke kontrole na obec 

pí Petříková – nebude, je to v kompetenci vedení školy 

p. Kamenický – je šance, že bude dotace uvolněna dříve? 

pí Petříková – ne, není to pravděpodobné, proto škola potřebuje předfinancování. 
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Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 09/12/2019 

 
5. Ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2019 a odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2020 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť o ponechání 
odpisů za rok 2019 a o schválení odpisového plánu na rok 2020. Odpisy z hmotného investičního 
majetku, souboru movitých věcí a odpisů budov za rok 2019 v celkové částce 439.668,-Kč budou 
použity k případné opravě budov ZŠ Býšť a pořízení investičního majetku se souhlasem 
zřizovatele. Odpisový plán na rok 2020 byl sestaven na základě Českého účetního standardu č. 
708. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2019 a 
odpisový plán ZŠ Býšť na rok 2020. 

 Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 10/12/2019 
 

6. Čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ZŠ Býšť v roce 2019 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost ZŠ Býšť o svolení 
čerpání rezervního fondu v tomto rozsahu: 

- finanční prostředky, které nebyly vyčerpány v roce 2019 v rámci projektu „Zlepšení 
kvality a výuky na ZŠ Býšť II“ a byly převedeny do rezervního fondu, budou v lednu 
2020 použity na výplaty 

- na zakoupení nové tiskárny do sborovny 
- na dofinancování nepředvídatelných výdajů z MŠMT a provozních výdajů ZŠ Býšť do 

výše 40.000,-Kč 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání finančních prostředků ZŠ Býšť 
z rezervního fondu v roce 2019 a v lednu 2020. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 11/12/2019 

 
7. Ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2019 a odpisový plán MŠ Býšť pro rok 2020 
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Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost MŠ Býšť o ponechání 
odpisů za rok 2019 ve výši 54. 744,-Kč, které budou převedeny do fondu reprodukce majetku a 
schválení odpisového plánu na rok 2020 dle platného usnesení zastupitelstva obce č. 05/08/2001 - 
odpis ve výši 54.744,-Kč. Délka doby odpisů budovy mateřské školy je 100 let. Délka doby odpisů 
u venkovních herních prvků (pořízeno v roce 2016) je 15 let. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2019 ve výši 
54. 744,-Kč a odpisový plán MŠ Býšť na rok 2020 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 12/12/2019 

 
8. Čerpání finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost MŠ Býšť o schválení 
čerpání finančních prostředků z rezervního fondu na případné dofinancování nákladů vzniklých 
koncem roku 2019 a to těch nákladů, které nebudou kryty rozpočtem školy. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání finančních prostředků MŠ Býšť z jejího 
rezervního fondu na dofinancování nákladů vzniklých koncem roku 2019. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák 
DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 13/12/2019 

 
9. Plán rozvoje obce Býšť pro období 2020 až 2023 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení plán rozvoje obce Býšť na 
roky 2020 - 2023. Do plánu byly zahrnuty podněty občanů, zastupitelů obce a dále převzaty 
podněty z minulých let. Jednotliví zastupitelé se k akcím plánu rozvoje vyjadřovali formou přiznání 
priorit, které pak byly zpracovány do schvalovaného dokumentu. Přesto, že jsou dána jasná pořadí, 
budou přednostně realizovány akce, na které budou přiznány dotace. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje plán rozvoje obce Býšť na roky 2020 – 2023. 

 Rozprava:  

p. Rozman -  doporučil upřednostnit rekonstrukci střechy na ZŠ, předkládaný plán rozvoje 
v tabulce nezná. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír 
Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, 

Proti: nikdo 
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Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 14/12/2019 

 
10. Střednědobý výhled rozpočtu obce Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu obce Býšť na roky 2021 – 2023. Výhled je sestaven ze skutečnosti roku 2019, rozpočtu 
pro rok 2020 a seznamu předpokládaných investic dle plánu rozvoje obce. Tento dokument se 
sestavuje k zajištění stability potřeb a hospodaření obce Býšť. Pro jednotlivé roky se předkládá 
výhled příjmů a výdajů vyrovnaný. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Býšť na roky 
2021 - 2023. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír 
Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 15/12/2019 

Pozn: Odchod Mgr. Kláry Dubrovské v 19:40 hod, dále v zasedání pokračuje 14 zastupitelů. 
 

11. Rozpočtové opatření č. VI/2019 (VI. změna rozpočtu 2019) 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočtové opatření č. VI (VI. 
změna rozpočtu 2019) v tomto rozsahu: 

Příjmy:      Výdaje: 
Dan z př. za obec             482.000,-Kč 
Popl. za odnětí půdy          86.800,-Kč     
       ZŠ Býšť školní klub  25.800,-Kč 
       MŠ oplocení                               60.000,-Kč 
       Platby daní a poplatků            483.000,-Kč 
Celkem příjmy: 568.800,-Kč   Celkem výdaje:               568.800,-Kč 
Dále rozpočtové opatření řeší ve výdajích přesuny v položkách některých paragrafů, kompletní 
rozpočtové opatření VI/2019 je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. VI (VI. změnu rozpočtu 
2019). 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert 
Kamenický, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 16/12/2019 

 
12. Rozpočet obce Býšť pro rok 2020 včetně rozpočtů fondů obce 

Rada obce projednala návrh rozpočtu obce pro rok 2020, včetně rozpočtů fondů obce. Rozpočet 
obce Býšť pro rok 2020 se předkládá jako vyrovnaný, kdy příjmy a výdaje jsou ve výši 33.437 000,-
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Kč. Sociální fond je ve výši 400.000,-Kč, fond rozvoje bydlení je ve výši 150.000,-Kč a fond obnovy 
kanalizace je ve výši 210.000,-Kč. Pro rok 2020 se předpokládají tyto investiční výdaje: 

- Výstavba kabin v Býšti …………………….  3.800.000,-Kč 
- Revitalizace rybníka v Býšti ……………….  2.900.000,-Kč 
- Hrachoviště. chodník a zastávky – PD…….     100.000,-Kč 
- Střecha hospody Býšť – PD ………………..     150.000,-Kč 
- OÚ Býšť – okna a fasáda – PD ……………     180.000,-Kč 
- Rekonstrukce kuchyně v MŠ Býšť – PD……                150.000,-Kč 
- Studie a PD rekonstrukce střech ZŠ Býšť…..                     250.000,-Kč 

  Kompletní návrh rozpočtu obce Býšť na rok 2020 je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce Býšť pro rok 2020 včetně 
rozpočtů fondů, tj. sociálního fondu, fondu rozvoje bydlení a fondu obnovy (kanalizace). 

  Rozprava:  

p. Loskot – PD pro střechu hospody Býšť není v plánu rozvoje obce 

pí Petříková – ano, nezařadili jsme ji tam do investic, je to jen projektová dokumentace na opravu 
střechy, která je v havarijním stavu. 

p. Loskot – revitalizace rybníka, PD existuje a čeká se na dotaci, kolik jsou celkové náklady, zda 
částka v rozpočtu, nebo to je po odečtení dotace 

pí Petříková – PD na revitalizaci rybníka je asi 6 let stará, tedy ani cena něco mála přes 2 mil. 
korun neodpovídá, cena v rozpočtu je hrubý odhad možných celkových nákladů, vzhledem 
k majetkovému uspořádání pozemků jsme byli již několikrát neúspěšní s žádostí o dotaci 

p. Loskot – jaká je pravděpodobnost získání dotace 

pí Petříková - velice nepravděpodobná, proto navrhujeme, abychom si tuto akci uhradili ze svého. 

p. Loskot – v rozpočtu mu chybí nějaká položka pro Bělečko, v investicích není ani žádná PD, 
třeba na chybějící vodovodní řad, v plánu investic, který má prioritu 7 v plánu investic. 

 pí Petříková – rozpočet byl sestaven tak, aby byl vyrovnaný, samozřejmě se tam vše nevešlo, je 
možné to řešit v průběhu roku rozpočtovým opatřením. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo  

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 17/12/2019 

 
13. Odpisový plán obce Býšť pro rok 2020 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení odpisový plán obce Býšť na 
rok 2020, kdy odpisy dlouhodobého nehmotného majetku a dlouhodobého hmotného majetku na 
rok 2020 budou ve výši cca 5.050.000,-Kč z celkového majetku cca 252.393.000,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2020. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda,  

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 18/12/2019 
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Dále převzal slovo místostarosta p. Roman Bezouška 

 
14. Obecně závazná vyhláška č. 1/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení obecně závaznou vyhlášku č. 
1/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů. 
Výpočet výše poplatku vychází z nákladů za rok 2018 takto: 

Náklady 1.252.560,-Kč děleno 1727 (1577 počet osob s pobytem na území obce + 150 počet 
staveb určených k individuální rekreaci, bytů a rodinných domů, ve kterých není hlášena k pobytu 
žádná fyzická osoba) = 725,-Kč. Z této částky je stanovena sazba poplatku dle čl. 4 odst. 1 
písm. b) vyhlášky ve výši 250,- Kč. K této částce se připočte sazba ve výši 250,-Kč. Celková výše 
místního poplatku je 500,-Kč v základní sazbě. Úleva je poskytnuta pro seniory od 70 let věku a 
děti do 3 let věku ve výši 250,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č.  1/2019 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 19/12/2019 

 
15. Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o místním poplatku ze psů 

 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení obecně závaznou vyhlášku č. 
2/2019 o místním poplatku ze psů. Novelou zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích dochází 
ke změně některých pojmů při vydání obecně závazných vyhlášek např. stanovení pojmu poplatník 
ve vazbě na další ustanovení vyhlášky. Dále se nově stanovuje sazba pro osoby starší 65 let, kdy 
poplatek za psa nesmí přesáhnout 200,-Kč za rok. Pokud je poplatek nižší, stanoví se jednotná 
sazba. Výše poplatku ze psů se stanovuje: 

 - 50,-Kč za jednoho psa za kalendářní rok 

 - 100,-Kč za každého dalšího psa za kalendářní rok téhož držitele 

  a to bez rozdílu toho, zda držitel psa bydlí v rodinném domě či ne. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním 
poplatku ze psů. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 20/12/2019 
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16. Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 o zrušení obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 o místním 
poplatku z ubytovací kapacity  
 
Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení obecně závaznou vyhlášku č. 
3/2019 o zrušení vyhlášky č. 1/2011 o místním poplatku z ubytovací kapacity ze dne 7. 3. 2011. 

Poplatek z ubytovací kapacity byl novelou zákona o místních poplatcích nahrazen místním 
poplatkem z pobytu.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019 o zrušení 
obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 o místním poplatku z ubytovací kapacity. 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, 
Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Romana 
Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 21/12/2019 

 
17. Schválení mimořádné odměny starostce obce 

Rada obce projednala návrh na přiznání mimořádné odměny pro starostku obce pí Romanu 
Petříkovou za rok 2019 ve výši 30. 000,-Kč s tímto odůvodněním: 

- stabilizace provozu ČOV v Býšti a efektivní nastavení správy stočného s přímou 
vazbou na výpočet jeho kalkulace s osobním přičiněním. 

- podpora a zajištění prodeje 20 nájemních bytů v rodinných dvojdomcích v k. ú. Býšť 
v souladu s platnými podmínkami poskytovatele dotace Ministerstva pro místní rozvoj 
ČR 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádnou odměnu pro starostku obce pí 
Romanu Petříkovou za rok 2019 ve výši 30.000,-Kč s odůvodněním: 

- stabilizace provozu ČOV v Býšti a efektivní nastavení správy stočného s přímou 
vazbou na výpočet jeho kalkulace s osobním přičiněním. 

- podpora a zajištění prodeje 20 nájemních bytů v rodinných dvojdomcích v k. ú. Býšť 
v souladu s platnými podmínkami poskytovatele dotace Ministerstva pro místní rozvoj 
ČR 

  Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jana Horáková, Tomáš Ležík DiS, 
Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D, Ladislav Mlateček, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír 
Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Robert Kamenický, Romana Petříková. 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 22/12/2019 

 
18. Diskuze 

p. Rozman – kdo kontroluje vyhlášku o místním poplatku ze psů, že se všichni psi přihlašují, 

pí Petříková – fyzická kontrola psů dle nemovitostí neprobíhá 

p. Blažek – vznesl dotaz, zda pan Rozman ví o nějakém konkrétním majiteli psa, který nemá 
uhrazen poplatek 

p. Rozman - ne neví, přesto kdo to kontroluje 

pí Petříková – poplatek ze psů se vybírá při výběru poplatku z TKO, na pokladně úřadu, kdy 
děvčata  jsou  celkem znalá, kdo psa má či ne, takže to zhruba víme. 
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p. Rozman – poděkoval zastupitelům za příspěvek na výstavu a popřál vše nejlepší do nového 
roku. 

pí Petříková – informovala o proběhlé kontrole hospodaření z Krajského úřadu Pardubického kraje, 
kdy kontrola dopadla na výbornou bez jakýchkoliv chyb a nedostatků. Kontrola byla velmi 
důsledná. 

 
Paní starostka na závěr poděkovala všem zastupitelům za celoroční práci s vánočním a novoročním 
přáním a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod a ukončeno v 20:05 hod. 

 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/12/2019 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/12/2019 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/12/2019 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/12/2019 neschvaluje využít předkupní právo chaty ev. č.42 na pozemku  
      v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí p. č. 6956/46 v k. ú. Holice. 

Usnesení č. 05/12/2019 neschvaluje využít předkupní právo chaty ev. č. 65 na pozemku 

v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí p. č. 4700/7 v k. ú. Holice. 

Usnesení č. 06/12/2019 schvaluje dofinancování školního klubu při ZŠ Býšť a to celkovou 

částkou ve výši 25.800,-Kč do 31. 12. 2019. 

Usnesení č. 07/12/2019 schvaluje přijetí finančního daru ZŠ Býšť ve výši 20.000,-Kč na 

zlepšení kvality výuky na základní škole. 

Usnesení č. 08/12/2019 schvaluje investiční záměr ZŠ Býšť v souladu s plánem rozvoje obce 
pro období 2020 – 2023 s podmínkou nastavení priorit. 

Usnesení č. 09/12/2019 schvaluje připojení ZŠ Býšť do projektu ITI – únor 2020 za podmínky 
získání finančních prostředků z projektu ITI 

Usnesení č. 10/12/2019 schvaluje ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2019 a odpisový plán ZŠ 
Býšť na rok 2020. 

Usnesení č. 11/12/2019 schvaluje čerpání finančních prostředků ZŠ Býšť z rezervního fondu 

v roce 2019 a v lednu 2020 

Usnesení č. 12/12/2019 schvaluje ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2019 ve výši 54. 744,-Kč 
     a odpisový plán MŠ Býšť na rok 2020 

Usnesení č. 13/12/2019 schvaluje čerpání finančních prostředků MŠ Býšť z jejího rezervního 
fondu na dofinancování nákladů vzniklých koncem roku 2019 

Usnesení č. 14/12/2019 schvaluje plán rozvoje obce Býšť na roky 2020 – 2023. 

Usnesení č. 15/12/2019 schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Býšť na roky 2021 - 
     2023. 

Usnesení č. 16/12/2019 schvaluje rozpočtové opatření č. VI (VI. změnu rozpočtu 2019). 

Usnesení č. 17/12/2019 schvaluje rozpočet obce Býšť pro rok 2020 včetně rozpočtů fondů, tj. 
     sociálního fondu, fondu rozvoje bydlení a fondu obnovy (kanalizace). 

Usnesení č. 18/12/2019 schvaluje odpisový plán obce Býšť pro rok 2020. 

Usnesení č. 19/12/2019 schvaluje obecně závaznou vyhlášku č.  1/2019 o místním poplatku za 
    provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
    odstraňování komunálních odpadů. 
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Usnesení č. 20/12/2019 schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním poplatku ze 
     psů. 

Usnesení č. 21/12/2019 schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019 o zrušení obecně 
závazné vyhlášky č. 1/2011 o místním poplatku z ubytovací kapacity. 

Usnesení č. 22/12/2019 schvaluje mimořádnou odměnu pro starostku obce pí Romanu 
Petříkovou za rok 2019 ve výši 30.000,-Kč s odůvodněním: 
- stabilizace provozu ČOV v Býšti a efektivní nastavení správy 
stočného s přímou vazbou na výpočet jeho kalkulace s osobním 
přičiněním. 
- podpora a zajištění prodeje 20 nájemních bytů v rodinných 
dvojdomcích v k. ú. Býšť v souladu s platnými podmínkami 
poskytovatele dotace Ministerstva pro místní rozvoj ČR 

 
Přílohy zápisu: 

- rozpočet pro rok 2020 včetně přílohy 
- plán rozvoje obce Býšť na roky 2020 - 2023 

 
Zápis byl vyhotoven dne 10.12 2019 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
 
Ověřovatelé:    MUDr. Jan Mejzlík PhD v. r. dne 11. 12. 2019      

   Mgr. Jana Horáková v. r. dne 16. 12. 2019 
   
 
 
Romana Petříková v. r.        Roman Bezouška v. r 
starostka                                                                  místostarosta          
 


